
SE-RM.0012.14.2016

  Protokół z posiedzenia komisji

      Finansowo-Budżetowej 

  z 14 marca 2016 r.                   

=========================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej,  w związku z planem
pracy oraz z skierowanymi do komisji uchwałami.
Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji Marcin Gadecki
Porządek obrad: 
1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Sprzedaż mieszkań komunalnych oraz nieruchomości w 2015 rok.

3. Sprawy bieżące

Czas trwania posiedzenia: 1:00 (14:30 do 15:30) 

Frekwencja Radnych:
1. Marcin Gadecki

2. Monika Pawlik 

3. Waldemar Żak

4. Marek Kocoń

Kierownictwo Urzędu: 
1. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec

2. Skarbnik Urszula Polak Wałek

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

 Omówiono przygotowany materiał zgodnie z planem pracy

 pozytywnie zaopiniowano następujące projekty uchwał:

 Projekt nr 34 w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2016 rok 
 Projekt nr 35 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 

2016-2030 

 Projekt nr 33 w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa z Powiatem 

Będzińskim i miastem Sosnowiec oraz zabezpieczenie w budżecie Gminy środków 
finansowych na realizację zadania, którego liderem jest Powiat Będziński, polegającego na 
przygotowaniu kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania „Przebudowa ciągu 
drogowego na odcinku rondo ul. Nowopogońska w Czeladzi - ul. Grota Roweckiego 
w Sosnowcu do skrzyżowania z DK 86” 
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M. Gadecki -  witam Państwa serdecznie na posiedzeniu komisji, porządek jest następujący:

 Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

 Sprzedaż mieszkań komunalnych oraz nieruchomości w 2015 rok.

 Sprawy bieżące

M. Gadecki – mamy 3 projekty do zaopiniowania. Przechodzimy do projektu nr 34  w sprawie
zmian w Budżecie Miasta na 2016 rok. Proszę Panią Skarbnik.

Skarbnik – prosimy o zaakceptowanie nastepujących zmian.

Zwiększamy plan dochodów bieżących i majątkowych budżetu miasta – o kwotę 334 289,66 zł.

Zwiększamy plan wydatków bieżących i majątkowych budżetu miasta  - o kwotę 3 469 064,66 zł.

Zmniejszamy plan wydatków majątkowych budżetu miasta – o kwotę 1 160 000,00 zł.

Plan wydatków po zmianach wynosi 130 389 032,05 zł.

M. Gadecki – kto ma pytania? Jeżeli chodzi o naprawę słupa oświetleniowego kwota 6 664,66 zł,
o jaką kwotę ta pani poszkodowana się skarżyła?

Skarbnik – ona skarżyla MZGK, mogliśmy od razu zapłacić a teraz samych odsetek było 30 000
zł. 

M. Gadecki – czyli 30 000 zł to same odsetki, proszę powiedzieć w jakiej kolejności planuje Pan
Burmistrz wykonać miejsca parkingowe. 

Burmistrz  –  Na początku  rejon  17  lipca,  Osiedle  Nowotki,  postanowlismy na pierwszy ogień
przeznaczyć środki właśnie na ten cel, tam auta stoją na trawniku po obu stronach ulicy, przy
Kolegium  Służb  Społecznych,  na  Reymonta.  Kolejny  rejon  to  Traffic,  żeby  tam  uruchomić
jakikolwiek koncert,  musimy wyznaczyć około 60 miejsc parkingowych przy Francuskiej,  to są
projekty na już. 

M. Gadecki - kwota 160 000 zł dla MOSiR-u to pójdzie na coś konkretnego?

Burmistrz – MOSiR dostał nowe duże zadania, nadzów nad Parkiem Grabek, tam trzeba będzie
doposażyc  ten  teren  i  chcemy także  kupic  telebim  który  np.  będzie  służył  jako  kino  letnie,
uruchomimy może euro 2016. 

M. Gadecki – proszę Pan Kocoń.

M. Kocoń – przychody z wolnych środkow?

Skarbnik – to jest tzw. nadwyżka budżetowa. 
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M.  Kocoń  –  zabraliśmy  100  000  zł  z  rewitalizacji  Grabka  to  nie  będzie  stanowić  jakiegoś
zatrzymania?

Burmistrz – te 100 000 zł  nam się zwolniło, ale w przyszłym roku jest do pozyskania 100 000 zł.
według tego projektu co przygotowujemy cały Grabek będzie zrewitalizowany.

M. Kocoń – boisko do piłki piaskowej gdzie by miało być?

Burmistrz – w stronę basenu, tam jest taki zarośnięty teren . 

M. Gadecki -  przechodzimy do głosowania projekt 34  w sprawie zmian w Budżecie Miasta na
2016 rok.

Głosowanie nad projektem:

Za - 4

Przeciw - 0

Wstrz – 0 

Projekt 35  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2016-2030
jest konsekwencją projektu 34.

Głosowanie nad projektem:

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

M. Gadecki – kolejny projekt  33  w sprawie   wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa z
Powiatem  Będzińskim  i  miastem  Sosnowiec  oraz  zabezpieczenie  w budżecie  Gminy  środków
finansowych  na  realizację  zadania,  którego  liderem  jest  Powiat  Będziński,  polegającego  na
przygotowaniu kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania „Przebudowa ciągu drogowego na
odcinku rondo ul. Nowopogońska w Czeladzi - ul. Grota Roweckiego w Sosnowcu do skrzyżowania z
DK 86”. Proszę Panią Skarbnik. 

Skarbnik - na razie miało być porozumienie z powiatem i Sosnowcem miał być nasz udział, jest to
w trakcie.

Burmistrz – Powiat zwrócił się do nas żeby wspólnie wyremontować ulicę Nowopogońską aż do
Sosnowca na Grota Roweckiego. Jutro mamy spotkanie z Sosnowcem.

Skarbnik – jaka to będzie kwota nie wiadomo jeszcze.

Burmistrz – my mieliśmy 40 % dać, projekt póki co zrobimy, ale jak to będzie nie wiemy. 

M. Gadecki – głosujemy projekt  33 w sprawie  wyrażenia zgody na przystąpienie do partnerstwa z
Powiatem  Będzińskim  i  miastem  Sosnowiec  oraz  zabezpieczenie  w budżecie  Gminy  środków
finansowych  na  realizację  zadania,  którego  liderem  jest  Powiat  Będziński,  polegającego  na
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przygotowaniu kompletnej dokumentacji projektowej dla zadania „Przebudowa ciągu drogowego na
odcinku rondo ul. Nowopogońska w Czeladzi - ul. Grota Roweckiego w Sosnowcu do skrzyżowania z
DK 86”. Proszę Panią Skarbnik.

Głosowanie nad projektem:

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrz – 0 

M. Gadecki - przechodzimy do 2 pkt jakim jest sprzedaż mieszkań, dziękuję Pani Kierownik za
przygotowanie materiału. 

A. Młodecka – plan został zrealizownany sprzedaliśmy 10 mieszkań, a jeżeli chodzi o sprzedaż
nieruchomości,  poprzedni  rok  był  dość  bogaty  sprzedawaliśmy  pod  cele  miekszkaniowe,
sprzedawaliśmy na Spacerowej i dużo drobnyk dzialek, także osiagnelismy 91 %. 

Burmistrz – tutaj dziękuję Pani Naczelnik bo jest ona najbardziej obciażona. 

M. Gadecki – przy Spacerowej ile jest działek wydzielonych?

A. Młodecka - połowe mamy sprzedanych, jedna większa pod developerke.  

Burmistrz – zainteresowanie naszym teren wzrasta więc jestem zadowolny. 

M. Gadecki – czy do poprzedniego roku sprzedaż zwiększyła się?

A. Młodecka – tak zwiększyła się. 

M. Gadecki – jakie jest zainteresowanie kupnem mieszkań ilu jest chętnych?

A. Młodecka – Ci co mieli wykupić już wykupili, tutaj nie będzie takiego bum, 10, 12 to możemy
kupić. Z tej puli wniosków, ludzie po prostu rezygnują. 

W. Żak – czy ktoś skorzystał z tej bonikafikaty 70%

A, Młodecka – nie, bo to by się musieli wszyscy zdecydować. 

M. Gadecki – procedura dotycząca złożenia wniosku jak wygląda?

A. Młodecka - najemca składa wniosek, są do pobrania epuapem, dołącza się umowe najmu i
rozpoczyna się procedura. Rzeczoznawca umawia się z najemcą po wycenie najemca zapoznaje
się i decyduje. 

M. Gadecki – w sprawach roznych są pytania? Dziękuję zamykam posiedznie komisji.

Protokołował: Mateusz Bochenek
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Przewodniczący            

Komisji Finansowo-Budżetowej

Marcin Gadecki            

Data napisania protokołu :14 marca 2016 r.

Data podpisania protokołu :..............................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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